

5 Days Puerto Rico Tour

Tour Code: SJU5

Departure Date: Wed (all year round)

Double(/person)	Triple(3 rd)	Quad(4 th)	Single
\$675	\$0	\$345	\$745

***12/21/2018 – 01/01/2019 Christmas Holiday Additional Fee: \$100/N/Room

Hotel Upgrade(optional)	01/02/18 – 12/20/18	12/21/18-01/01/19
Sheraton/Hilton/Intercontinental (Beach Resort)	\$200/N (king/DD)	\$350/N (king/DD)

Highlights:

- A trip to the Fluorescent Lake is a must; it lit up by the special microorganisms that touch the lakes making it feel like a magic touch.
- Enjoy Flamenco Beach, with access to a private marina, yacht, experience the ultra-luxury lifestyle, swim with the sea turtles and enjoy the amazing underwater world.
- The largest tropical rainforest in the Caribbean with over 50% of the world's exotic species.
- Enjoy Michelin starred cuisine at a fraction of the cost; this is something you cannot resist.
- Get the royal service from the exotic Caribbean culture, and enjoy a visa free stay.

Itinerary:

Day1: Home – San Juan (SJU) -Night Tour (optional)

You will take a flight from your hometown to Puerto Rico; after you collect your luggage please wait at the "round door", the tour guide will meet you there.

- Free group pick-up: 9:00 AM-9:00 PM, required at the airport waiting for another flight passengers.
- 24 hours private shuttle service: \$80 / (1st & 2nd guest), \$10 /each additional guest.

Here in Puerto Rico you can experience not only the warm Caribbean sun but also the hospitality. Now sit back and enjoy the warm Caribbean weather.

Night tour: \$25/each

If you like, Tour guide will take you to the night tour to see the beautiful island night life on island.

Hotel: Hyatt Place, Four point by Sheraton or similar

Day2: Rio Camuy Cave Park - Arecibo lighthouse - Cueva Del Indi cave

Rio Camuy Cave Park Cave Park has one of the world's largest cave tunnels, take a train ride through the forest to witness a land surrounded by nature. Once inside you will see a unique natural landscape, the main attraction is a diameter of about 70 meters huge underground hall, as well as world's third largest underground Dark River. Cave without any artificial lights manufacturing magnificent scene truly original and very natural.

Then visit the Arecibo lighthouse which is a theme park, rich in content, with folklore exhibitions, Spain sailing, pirate caves, aquarium, mini zoo, children's water playground, the lighthouse and the invincible Sea view Park. Cueva Del Indi cave is an ancient Indian tribe left behind, long before Columbus came to Puerto Rico in 1493, here you will find the largest and oldest rocks strokes as well as the beautiful Atlantic waves. The "Pirates of the Caribbean" 3 was filmed here.

Seafood Dinner: enjoy the local specialties local lobster, seafood, rice, red beans lake, fried banana tree, Also don't forget to enjoy a glass of the famous local cocktail, Peña Colada, it will refresh you like no other drink. Local food price is unbelievable reasonable.

Hotel: Hyatt Place, Four point by Sheraton or similar

Day3: Culebra Island

Also known as Culebra Island. Take a yacht out to sea, where you can go snorkeling, with unique local sea turtle. Enjoy the in-depth of experience of the underwater world, which is like a fairy tale fantasy, full of colorful fish and marine life, corals everywhere, like being in "Finding Nemo" it is an once in a lifetime experience not to be missed, but swimming is not necessary.

On the yacht, enjoy free buffet lunch with wine, food and an unlimited supply of fruit. And finally you arrive Flamenco Beach, ranked number two in the world. This beach is famous for its white sugar-like beaches, crystal clear waters of the Caribbean Sea which is sea green gem that is clear enough to see your own feet; you can still see the underwater coral and seaweed. ***Please notice us advance 7days before tour starts; without your notice, we default that you will participate in Scuba Diving in Culebra Island. All attending guest should be age 3 and above. ***

Hotel: Hyatt Place, Four point by Sheraton or similar

Day4: Bacardi – BBQ – Rain Forest - Bioluminescent Bay

BACARDI is the world's largest spirits manufacturer most famous for product its rum from Cuba, Now the 80% of this brands rum is produced in Puerto Rico Take the tour buses arrive to visit the place to learn about the history of rum and watch the movie Bacardi brand history you will also visit the rum factory simulation room, the wizard will explain the rum manufacturing process. Finally you will get a change for free tasting and cocktail making class from the bartenders.

Visit El Yunque rainforest, which is one of the largest pristine tropical rainforest with leafy park cliffs, waterfalls and rivers. Here you can experience many natural adventure that is a once in a life time experience.

Mount Yokahu Observation Tower while the tower is quite run down, the climb to the top of the scenery is absolutely shocking! With its wind blowing vistas, you will feel on top of the world with that view in front of you. Lunch will be at El Verde BBQ where you can choose roast pork / roast pork / chicken / sausage / tripe / banana / cassava. You can enjoy super fresh meat at a bargain price. Peña Colada with a glass of iced pineapple coconut milk is absolutely the best match.

Bioluminescent Bay is the legendary lake fluorescence. It is the world's only five bio bays, of which two in Australia, three in Puerto Rico! Bay has special luminous microorganisms, when the water is agitated will fluoresce. "Youth of Pi" is inside the live version. You can reach inside to touch the glowing plankton which looks like water fireflies it is truly amazing. This is Puerto Rico's the most prominent feature, not to be missed!

***Please notice us advance 7days before tour starts; without your notice, we default that you will participate in bio-luminous bay tour. All attending guest should be age 6 and above. ***

Hotel: Hyatt Place, Four point by Sheraton or similar

Day5: Old City of San Juan - Home

Tour the old city of San Juan there are a variety of style shops, centuries-old bluestone brick road, buildings have been whitewashed to different colors. It is the perfect backdrop for a girl's photo.

San Juan Bautista San Juan Cathedral was built in 1521, due to a hurricane it has destroyed since 1540 but was later rebuilt. Now you can still see the 16th-century Gothic circular courtyards.

Puerta de San Juan, which was once a symbol of San Juan, when a captain was sailing back, have gone through this door it represents triumph.

La Princesa Fountain sculpture, showing the diversity of Puerto Rico's rich cultural and heritage

Ancient castle built by the Spaniards it was completed in 1783 and covers 27 acres, which is use to protect of the city of San Juan. The area surrounding the castle are stunning, with a height overlooking the entire city of San Juan and the coast, the scenery is excellent.

Baonei broad plaza and the Spaniards had weapons station and exhibition of ancient arms exercise performance.

Please book your flight departure from SJU after 3:00 PM. If your flight departure after 6:00 PM we will transfer you to San Juan shopping center for shopping. This is an Exclusive shopping district, a luxury designer fashion from Condado, Old San Juan craftsmen handmade goods, everything. Whatever you buy, you will enjoy world-class shopping experience, and we will transfer to the airport afterwards.

Tour ends here.

Admission Fee List

	Adult	Child (Under12)	Senior 65+
C Island Package	\$114	\$110	\$114
Ancient castle	\$7	\$0	\$7
Bioluminescent Bay	\$58	\$52	\$58
Rio Camuy Cave Park	\$20	\$15	\$11
Cueva Del Indi	\$5	\$5	\$5
Arecibo lighthouse	\$14	\$12	\$14
Bacardi Rum Factory Tour	\$17	\$0	\$17
Night Tour	\$25	\$25	\$25
Tips	\$10/day/person	\$10/day/person	\$10/day/person

C Island Package Includes:

- 1, All you can eat Buffet: a variety of Salads – Chicken, Tuna, Pasta & Green Salads plus local Fruits & Snacks. Refreshments & Juices
- 2, Quality Snorkeling Gear provided
- 3, Small size gear for Children
- 4, Flotation Devices
- 5, Snorkeling Instructions
- 6, Fresh Water Boat Showers
- 7, Easy access to the water using two “Sea Ladders”
- 8, Radio AM/FM/CD/AUX stereo sound
- 9, Round trip sea cruise to Culebra’s beaches and snorkeling spots aboard our speedy, comfortable 46’ tour boat, ‘Tobias’.

***Pay in cash to tour guide upon arrival. Prices are only for reference and subject to change without notice.**

Scenic Spots Notes:

- (1) Itinerary will be subject to traffic and weather. The sequence of the attractions might be changed according to actual and practical situation for better service.
- (2) In case of attraction closures (due to holidays or construction, etc.) tour guide may make some necessary changes to the itinerary accordingly.
- (3) This tour does not accept any City Pass or your own tickets for the attraction. Guests need to purchase admission tickets from tour guides.

Refund Remark:

- (1) If the weather condition, war, general strikes and other unforeseen circumstances interrupt the journey, our company reserve the right to rearrange the journey without refunding the tour fee.
- (2) If visitors cannot join the tour because of personal reason, the fee for hotels and transportation is not refundable.

加勒比海波多黎各 5 天遊

出發日期	團號	1&2 人同房	第 3 同房	第 4 同房	單人房
三	SJU5	\$675/人	\$0	\$345	\$745
酒店升級	升級價格			升級價格 (12/21/18-01/01/19)	
Sheraton/Hilton/Intercontinental (海景房) 或同級	\$200/晚/king/DD			\$350/晚/king/DD	

***12/21/2018-01/01/2019 聖誕新年期間酒店附加費 (\$100/晚/房)**

特色:

- 親臨“熒光湖” 湖里有一種特殊的微生物，觸碰湖水就發出藍色熒光，神奇到讓你尖叫的興奮，也是《李安》的《少年派的奇幻漂流》夢幻現場。
- 私家碼頭，遊艇出海，體驗富豪的奢華生活，觀看海底世界，與海龜一起暢遊，彩色魚群，活珊瑚，奇妙的海底世界。 **Flamenco Beach** 全世界第二的海灘。
- 美國最大的一個熱帶原始雨林， 加勒比海地區最大，最完善的國家公園，生長著全球 **50%** 的熱帶植物品種。
- 食物美味超趕米其林三星，價格比普通餐廳還便宜一半，無法抵擋的誘惑。
- 熱情的服務，讓你有王者感覺，倍受尊重。異國風情的地方，加勒比海文化，免簽證。

第 1 天: 家園 - 波多黎各 (SJU)

原居地飛往波多黎各，這是美國境內唯一一個異國風情的地方，感受加勒比海風情和當地人民的熱情好客，享受全年只有夏天的氣候。譽為是遺落在加勒比海上的美國後花園，美麗程度可想而知。

- 1, 拿完行李，走出機場的自動玻璃門(Jet Blue 航空除外)，來到室外的天橋底下(計程車等候區)，走到最外面的一條車道(頭頂上有一個藍色的“B”小牌)，再往車流方向走到前面候客區“D”(頭頂有個紅色小牌)，導遊在這裡迎接您的到來。
- 2, 如果您乘坐的是 Jet Blue 航空，拿完行李後，直接走出 A 航站樓到達室外，就是乘客等候區，導遊在這裡迎接您的到來，隨後送往酒店休息。(A. 團隊免費接機: 9:00AM-9:00PM, 需要在機場等候其他航班旅客。B. 個人自費接機: 24 小時，隨接隨走，第 1, 2 人收\$80，每增加 1 人，加\$10)

*自費夜遊 (7 点以前的航班, 1 人成行, \$25/人):

La Placita (酒吧街) 是聖胡安一歷史悠久的地標，早上是和當地平民做農貿的市集，晚上就搖身一變成為全球旅客都慕名而來的酒吧街，開的琳瑯滿目的酒吧，細步在這鬧市之中，與朋友品嚐細味出名的 **Pina Colada, Mojito**, 或者是 **Sangria**. 讓你立刻融入和了解當地的西班牙風情。

El Capitolio (國會大廈) 是波多黎各眾多建築物裡最霸氣的政府機關，掌管當地人的命運，是三黨政權的戰場。整座國會大廈利用大理石所建成，顯現波多黎各風光的一面，加上燈光效果，令大廈變得更氣派，大廈前放了 9 位曾到訪波多黎各而又有貢獻的總統，一一了解這彈丸之地的美國歷史。

酒店: Hyatt Place/Four Point By Sheraton 或同等級

第 2 天: 洞穴公園 - 阿雷西沃燈塔歷史公園- 岩洞-海景海鮮餐

【Rio Camuy Cave Park】洞穴公園擁有世界上最大的洞穴系統之一。乘小火車經過森林，欣賞四周圍大自然的情景，有著獨特的自然風貌，主要景點是一個直徑約七十米，高達六十多米的宏大的地下大廳，還有世界第三大的地下暗河。溶洞沒有燈光輔助製造美輪美奐的場景，非常原始和自然。隨後參觀

【Arecibo lighthouse】阿雷西沃燈塔歷史公園，擁有民俗展覽，西班牙帆船，海盜洞穴，水族館，迷你動物園，兒童水上游樂場，燈塔遺跡和無敵海景的公園。【Cueva Del Indi】岩洞是一個古老印第安

人部落所留下來的，早在 1493 年哥倫布來到了波多黎哥之前，就已經有了，擁有著最多的，最古老的筆劃岩石，還可以看到漂亮的大西洋的海浪，這裡是《加勒比海盜》3 的取景點。結束之後導遊將安排享用當地海景海鮮牛排餐。

海景海鮮牛排餐：波多黎各位於加勒比海，海產豐富，又豈能不品嚐當地特色海鮮餐，當地的食物價格便宜到難於置信，當地龍蝦，海鮮飯，紅豆湖，炸樹蕉，面對大海的碼頭餐廳，一邊欣賞風景一邊悠閒的品嚐價廉美味地道美食，已經是不虛此行了，來到加勒比豈能不喝 Pina Colada，可以根據自己的喜好加朗姆酒，一口下肚，清涼透心，更可以提升你的滿足感(自費，導遊協助點餐)

酒店：Hyatt Place/Four Point By Sheraton 或同等級

第 3 天：Culebra 島遊艇出海浮潛-海灘漫步

乘坐遊艇前往【Culebra Island】俗稱 C 島。平民的價格，奢華的享受。會去到兩處地方浮潛，當地獨有的海龜更是一大亮點，壽命可活 200 多年，與海龜同遊，更是別處海域無法比擬。深度體驗海底世界，海底景色如同童話幻境，到處都是彩色的魚和海洋生物，珊瑚處處可見，彷彿置身於《海底總動員》裡面的情景一樣，都是人生難得的經歷，不能錯過，無需懂得游泳。在遊艇上，免費享用簡易的自助午餐，美酒，美食和水果無限量供應。最後到達被評為全世界第二的海灘【Flamenco Beach】。猶如白砂糖般的沙灘和清澈見底的加勒比海寶石綠色海水，清澈到能看到自己的腳，還能看到水底的珊瑚及海草。(該行程默認參加出海浮潛，船票出發前 7 天無法取消。如果不參加者下單時必須註明，當天改成自由行，自費交通，如因風浪過大等天氣原因，無法前往 C 島，船公司會前往 Icacos Island,年齡限制：C 島要求 3 歲或者以上的。如有 3 歲以下，可前往 Icacos 島。當地政府為了保護這個美麗海灘，盡可能保持原貌，所以沒有碼頭，需自行遊泳五至十分鐘到沙灘)

酒店：Hyatt Place/Four Point By Sheraton 或同等級

第 4 天：百加得酒廠-烤肉-熱帶雨林-夜遊螢光湖

【BACARDI】是世界上最大的烈酒生產廠家，最有名的產品是朗姆酒，起源於古巴，標誌是一隻蝙蝠，Bacardi 就是創始人的姓。現在該品牌百分之八十的朗姆酒，都在位於波多黎各的這家工廠生產。乘坐遊覽車到達參觀的地方，了解朗姆酒的歷史。再觀看 Bacardi 品牌歷史的短片，隨後參觀模擬朗姆酒廠房的房間，嚮導會解釋朗姆的製造過程。最後來到酒吧，向調酒師學習雞尾酒的做法。並且免費品嚐特別的雞尾酒。中午來到【El Verde BBQ 烤肉店】，可以選擇烤豬肉/烤排骨/烤雞/香腸/豬肚/香蕉/木薯。強烈推薦烤豬肉，肉很香很鮮嫩，口感超好。價格超級划算，量足而且味道很好。配上一杯 Pina Colada 冰鎮菠蘿椰奶絕對是最佳的搭配。【El YunQue Rain Forest】雲雀熱帶雨林，這是美國最大的一個熱帶原始雨林，公園裡枝繁葉茂，同時兼有原始的峭壁、瀑布、河流。在這裡可以經驗探險和體驗原始森林的情景，高大茂密的樹林，感受不一樣的大自然。登上 Yokahu Observation Tower，這個瞭望塔其貌不揚，但爬到頂端的風景絕對震撼！吹著風極目遠眺，只覺得胸中豪氣萬丈，諸般纏身俗務剎那間都跑到九霄雲外去了。

結束後前往法哈多的【Bio Bay】全稱 Bioluminescent Bay，顧名思義是“生物發光”的海灣，傳說中的螢光湖。全世界只有五處 bio bays，其中兩處在澳大利亞，三處就在波多黎各！海灣裡有一種特殊的發光微生物，在水受到攪動的時候就會發出螢光。《少年派的奇幻漂流》裡面的現場版，在湖上，伸手一觸，就能看到浮游生物發光，就像水力的螢火蟲，非常美！很神奇。彷彿學會了什麼了不得的魔法，如此神奇的海域，讓人不敢相信自己的眼睛。是波多黎各最大特色，不容錯過！（該行程默認參加螢光湖，出發前 7 天無法取消，如果不參加者下單時必須註明。該行程需要划船前往湖中心，必須 6 歲或者以上的,6 歲以下，在湖邊公園自由活動）

酒店：Hyatt Place/Four Point By Sheraton 或同等級

第 5 天：聖胡安市區遊-送機

參觀【古城堡】始建於 1539 年，當時海盜橫行，西班牙商船隊把它作為基地，要塞幾經戰火，又幾經修復，1983 年被評為世界文化遺產，是聖胡安的地標，也是風景最美的地方。斯皮爾伯格導演的大片《友誼》，很多鏡頭就是在這古堡院子裡拍的。遊覽【聖胡安老城區】，這裡有各種風情小店，幾百年歷史的青石磚路，建築都被粉刷成了不同的顏色。都是淡淡地，老城粉粉嫩嫩的，感覺波多黎各人民都有一顆少女心。停留於【Cathedral of San Juan Bautista】聖胡安大教堂，1521 年修建，曾經被毀之後又得以重建。現在還能看到 16 世紀的哥特式圓形庭院等。【聖胡安門】非常有名，它曾一度為聖胡安的象徵，航海歸來，都要走過這道門表示凱旋，合影於旁邊的【總督府】，相當於波多黎各白宮。走到【鴿子廣場】可以把你帶回童年的天真，旁邊的【舊教堂】，是建造者為了感恩自己從懸崖上騎馬摔到懸崖

底下後，並而無傷痕，感恩而建。【公主長廊】上的各式各樣的手工藝品店，隨時給你帶來不一樣的驚喜收穫。【La Princesa Fountain】噴水池雕塑，表現了波多黎各豐富的文化和多樣性傳承。【圓形廣場】體現到處都是西班牙建築，美不勝收。結束後前往機場，機場裡可以盡情購買免稅商品。建議訂 3:00PM 後的航班，如果您是 7:00PM 後的航班，將被會安排更多的時間遊覽老城區，再送往機場。

自費項目價格表：

景點名稱	大人含稅	小童 12 以下含稅	老人 65 以上含稅
洞穴公園	\$20	\$15	\$11
Cueva Del Indi	\$5	\$5	\$5
燈塔歷史公園	\$14	\$12	\$14
C 島遊艇全天套票	\$114	\$110	\$114
百加得酒廠	\$17	\$0	\$17
熒光湖船票	\$58	\$52	\$58
古城堡	\$7	\$0	\$7
夜遊	\$25	\$25	\$25
導遊服務費/人/天	\$10	\$10	\$10

*門票價格和景點開放時間因季節而調整

C 島套票含：

遊艇出海，浮潛用具，午餐，小吃和飲料，洗浴場地，當地導遊服務。

*景點說明：

- (1) 行程中所列景點，參訪的先後順序或因實際情況進行調整；
- (2) 景點如遇節假日休息或天氣以及其他不可抗拒因素（關門），導遊會根據實際情況進行調整。
- (3) 門票價格僅供參考，如果出現季節性調整，以當天窗口價格為準。

費用不含：

餐費，景點門票，小費（每人每天\$10），行程以外的額外接送服務和私人性質費用（如酒店電話費，洗衣費等）

退費說明：

- (1) 如遇天氣、戰爭、罷工等人力不可抗拒因素無法遊覽景點，本公司將有權更改行程，團費不退；
- (2) 遊客因個人原因臨時自願放棄遊覽，酒店住宿、交通等費用均不退還。

溫馨提示

- 證件:波多黎各是一個美屬自治島國,遊客憑帶有有效美國簽證的護照或者任何美國 ID(駕照等)都可順利出入波多黎各.
- 衣服:沙灘褲，泳衣泳褲，普通泳鏡，潛水設備不用自備，夏天衣服，顏色鮮豔的海邊照相好看。波多黎各室外很熱，室內空調開得都很冷，帶一件長袖上衣，預防空調病，方便一些。
- 錢：波多黎各流通美元，信用卡，借記卡都可以用，不過有些店裡面只收現金，現金還是需要的。島上都有提款機，不過都是地方銀行，跨行取款會有手續費，建議帶多點現金。
- C 島:準備泳衣泳褲，毛巾，一套幹的衣服；Bio Bay: 準備一套幹的衣服。
- 其他物品：
 - 防水的防曬霜，最好 50+以上，島上陽光很燦爛
 - 驅蚊液
 - 雨傘，熱帶會下暴雨，不過一般就下 20 分鐘就停了，天氣變化比較快
 - 拖鞋，涼鞋，運動鞋
 - 太陽眼鏡